
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/17 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 29 listopada 2017 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXIII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno 

na lata 2017- 2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Jedwabnie i nadania Statutu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 

Jedwabno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Jedwabnie. 

11. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 
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Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 13, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Stempel – jak wygląda sytuacja z jakością wody w Czarnym Piecu i jakie są 

dalsze plany 

 Przewodnicząca Rady Gminy – zada pytanie powtarzające się od kilku sesji odnośnie 

zalewającego przejścia dla pieszych przy dawnym przedszkolu. 

 - droga do pp. Januszkiewicz, kiedy to będzie zrobione, tam od lat nic się nie zmieniło. 

 Pani Błażejczyk mieszkanka wsi Kot – kiedy będzie kontynuacji remontu drogi w 

Kocie 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Zapytanie: 

radna Licka – nie zostało uwzględnione powtórne podania czyli podań było mniej, 

 wpłynęło podanie niezgodnie z treścią chce wiedzieć jaka była to treść 

Przewodniczący Komisji – podanie było o konkretny lokal a udzielono odpowiedzi jakie są 

mieszkania wolne.  
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Ad 6 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028.  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 10 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXIII/232/17 została przyjęta 10 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

  
Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017 

Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdz. 

75011 § 2010 o kwotę 5.458,00 zł (środki przeznaczone są na uzupełnienie dotacji dla jst, na 

realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji 

ludności oraz ustawy o dowodach osobistych), 

2). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85203 § 2010 o kwotę 16.230,00 zł – ŚDS (środki na zadania związane z rozwojem sieci 

ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi – zmniejszenie o kwotę 25.360,00 

zł, oraz na zwiększenie dotacji na uczestnika ŚDS posiadającego orzeczenie o spektrum 

autyzmu bądź niepełnosprawności sprzężonej – zwiększenie o kwotę 9.130,00 zł), 

3). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85213 § 2010 o kwotę 9.200,00 zł (środki przeznaczone na opłacanie składek za osoby 

pobierające świadczenie pielęgnacyjne, specjalny zasiłek opiekuńczy oraz zasiłek dla 

opiekuna), 

4). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85215 § 2010 o kwotę 309,00 zł (środki przeznaczone na wypłatę zryczałtowanych dodatków 

energetycznych), 
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5). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85501 § 2060 o kwotę 1.158,00 zł (środki na realizację świadczeń wychowawczych w 

związku z realizacją zadań wynikających z ustawy o pomocy państwa w wychowywaniu 

dzieci), 

6). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85502 § 2010 o kwotę 143.388,00 zł (środki przeznaczone na świadczenia rodzinne, 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego i zasiłki dla opiekunów), 

7). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdz. 

85503 § 2010 o kwotę 10,00 zł (środki na realizację zadań związanych z przyznaniem Karty 

Dużej Rodziny), 

 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 164.817,00 zł. 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na gospodarkę odpadami komunalnymi – zakup 

usług pozostałych, o kwotę 15.000,00 zł w rozdziale 90002 w § 4300, jednocześnie 

zmniejszono wydatki na zakup usług pozostałych w zakresie utrzymania dróg publicznych 

gminnych (rozdz. 60016 § 4300), 

2). zgodnie z wnioskiem zwiększono środki na dopłatę z tytułu odbioru ścieków dla ZGK sp. 

z o.o. w wysokości 28.578,00 zł, jednocześnie zmniejszając wydatki: 

- na wynagrodzenia w rozdz. obiekty sportowe (rozdz. 92601 § 4010) o kwotę 8.578,00 zł, 

- na utrzymanie zieleni, zakup materiałów i wyposażenia (rozdz. 90004 § 4210) o kwotę 

8.000,00 zł, 

- na gospodarkę mieszkaniową, zakup materiałów i wyposażenia (rozdz. 70005 § 4210) o 

kwotę 3.000,00 zł, 

- na gospodarkę mieszkaniową, zakup usług pozostałych (rozdz. 70005 § 4300) o kwotę 

7.000,00 zł, 

- na cmentarze, zakup materiałów i wyposażenia (rozdz. 71035 § 4210) o kwotę 2.000,00 zł. 

3). z związku z otrzymaną decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono wydatki 

w rozdz. 75011 o kwotę 5.458,00 zł (środki przeznaczone są na uzupełnienie dotacji dla jst, 

na realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o 

ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych) – wydatki zwiększono w 

następujących §: § 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) -  o kwotę 4.565,46 zł, § 

4110 (składki na ubezpieczenia społeczne) -  o kwotę 780,69 zł, § 4120 (składki na Fundusz 

Pracy) -  o kwotę 111,85 zł, 
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4). z związku z otrzymaną decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono wydatki 

w rozdz. 85203 (ŚDS) o kwotę 16.230,00 zł (środki na zadania związane z rozwojem sieci 

ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi – zmniejszenie o kwotę 25.360,00 

zł, oraz na zwiększenie środków na uczestnika ŚDS posiadającego orzeczenie o spektrum 

autyzmu bądź niepełnosprawności sprzężonej – zwiększenie o kwotę 9.130,00 zł), 

5). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Burdąg dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Zagospodarowanie działki gminnej w 

miejscowości Burdąg'' o kwotę 135,46 zł (w rozdz. 90095 w § 6050), 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Elementy oświetlenia ulicznego'' o kwotę 

515,00 zł (w rozdz. 90015 w § 6050), 

- zmniejszono wydatki na zadanie wywóz odpadów o kwotę 300,00 zł (w rozdz. 90002 w § 

4300), 

- jednocześnie zwiększono wydatki bieżące na zakup materiałów i wyposażenia na 

promowanie działalności kulturalnej w sołectwie o kwotę 300,00 zł (w rozdz. 01095 w § 

4210) i zakup usług pozostałych o kwotę 650,46 zł (w rozdz. 01095 w § 4300). 

6). zgodnie z wnioskami Pani Kierownik GOPS dokonano przeniesień, zwiększeń oraz 

zmniejszeń w wydatkach GOPS (kopia wniosków w załączeniu – 6 sztuk), 

7). zgodnie z wnioskami Pana Dyrektora ZS dokonano przeniesień w ramach budżetu ZS 

(kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka). 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 164.817,00 zł. 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 10 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXIII/233/17 została przyjęta 10 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie i nadania 

Statutu. 
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Pan Wójt – z końcem roku kończy się umowa na prowadzenie ŚDS. Od marca trwały 

kontrolę Urzędu Wojewódzkiego, z uwagi na stwierdzone nieprawidłowości nakazano od 

01.10 br wprowadzenie podmiotu zastępczego. Na nasz wniosek Wojewoda przesunął termin 

zmiany podmiotu na 01.01.2018r.  Możemy ogłosić nowy konkurs lub sami stworzyć 

jednostkę. Wczorajsza komisji w której uczestniczyli przedstawiciele Wojewody i 

Stowarzyszenia Helper. Komisja była długa i burzliwa. Każde rozwiązanie ma swoje plusy i 

minusy.  

Sytuacja jest bardzo złożona.  

 

Radna Stempel – w przypadku podjęcia uchwały o utworzeniu domu jaki będzie czas przerwy 

w przyjmowaniu pensjonariuszy. 

Pan Wójt – przerwa ta może być kilkomiesięczna, zależy od możliwości wyposażenia 

budynku lub wyznaczenia nowego obiektu. 

Radny Szewczyk – umowa na użyczenie budynku ze Stowarzyszeniem Helper jest do 2019 

roku. 

Pan Wójt – Ogłosimy konkurs i nie jest powiedziane ze Helper znowu nie wygra, bo Prezes 

Stowarzyszenia zapowiedział ze będą składać ofertę.  

radna Licka – od października mieliśmy zmieniać funkcjonowanie domu środowiskowego 

sprawy toczą się dwutorowo i Wojewoda i Helper podali sprawy do sądu. Dopóki nie ma 

wyroku nie ma winnego to czy wojewoda miał prawo nałożyć nam taki zakaz. Czy wojewoda 

mógłby zmienić swoje zdanie.  

Pan Wójt – to nie było tak że Wojewoda od tak zmienił termin, bo było to poprzedzone 

szeregiem pism i próśb. Czy Wojewoda zmieni zdanie tego nie jesteśmy w stanie przewidzieć 

nawet w sytuacji kiedy wygra Helper.  

U nas nieprawidłowości wynoszą 65.000,00 zł, ale nie została wszczęta żadne procedura 

zwrotu. Nie zapadły żadne prawomocne wyroki Sądowe.  

 

Radna Licka – wczorajsza dyskusja była z wieloma pytaniami. Wszyscy jesteśmy zgodni że 

taki dom powinien funkcjonować. Mamy problem z budynkiem i wyposażeniem. Czy byłaby 

taka możliwość żeby Wojewoda umożliwił nam i sfinansował zakup sprzętu na wyposażenie. 

Osobiście uważa, ze za całą sytuację odpowiada Wojewoda. 

Pan Wójt – w toku dyskusji z urzędem Wojewódzkim – oni już dali raz na wyposażenie 

budynku.  
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Urząd Wojewódzki nie wykazywał żadnych nieprawidłowości w dysponowaniu dotacjami  

ani w roku 2015 i 2016.  

Powinniśmy zajmować stanowisko obiektywne i zgodne z przepisami prawa. 

 

Radna Trzcińska – ogłosimy konkurs i może wygrać inna jednostka i znowu będzie problem i 

z budynkiem i z wyposażeniem. Uważa ze powinien w takiej sytuacji z problemem zmierzyć 

się samorząd.  

radna Licka – w przypadku kiedy Helper wygrałby w Sądzie, kto ponosi konsekwencje 

prawne i odszkodowanie dla stowarzyszenia.  

– wniosek do rady aby rada wystosowała pismo do Wojewody ze przysyła osoby 

przygotowane merytorycznie a nie przygotowane na pytania nas nurtujące. 

Pani Przewodnicząca Rady – Przedstawiciele Wojewody poinformowali że nasz samorząd 

interesuje się sprawą ŚDP zarzuty zaniedbania w stosunku do nas są bezpodstawne. 

Potraktowano nas Gminę Jedwabno na równi z innymi domami prowadzonymi przez 

Stowarzyszenie Helper. Nie potrafiono nam udzielić odpowiedzi dlaczego nas ukarano i 

wrzucono do jednego worka. W sierpniu br na wspólne posiedzenie komisji został zaproszony 

Wojewoda ale nie było żadnej reakcji i nikt nie poinformował dlaczego nikt nie przyjechał.  

Mamy bardzo dużo niewiadomych, każde rozwiązanie ciągnie za sobą problemy. Dzisiejsza 

decyzja jest bardzo trudna. 

 

Pani Harbaszewska pracuje w wolontariacie w ŚDS w Jedwabnie – macie Państwo bardzo 

trudną decyzje. Jeżeli dla pensjonariuszy będzie przerwa w przebywaniu w ŚDS, to oni już 

nie wrócą, personel znajdzie inną pracę. Szła na obrady z zamysłem ze jest to dobry pomysł 

aby gmina prowadziła dom, ale teraz uważa że jest to niebezpieczne. 

Pan Wójt – wczorajsze spotkanie zaskoczyło stowarzyszenie i przedstawicieli wojewody, ze 

Gmina Jedwabno bardzo poważnie traktuje problem i w ogniu pytać Radnych nie potrafili 

udzielać odpowiedzi.  

Sołtys sołectwa Narty – uważa że powinno zostać w takim stanie jak jest. Dopóki nie ma 

wyroku nie powinno się nic zmieniać. 

Pani Przewodnicząca Rady – nie byłoby tego tematu gdyby nie obawy ze Wojewoda 

wstrzyma dotacje, a gminy nie stać na finansowanie domu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 2 
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radnych, przeciw – 11, wstrzymało się od głosu – 0 

W związku z powyższym głosowaniem uchwała nie została podjęta. Projekt uchwały wraz z 

załącznikiem stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady gminy ogłosiła 20 minutowa przerwę 

po przerwie stan radnych - 13 

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Jedwabno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018.  

Pan Wójt poinformowała, iż do projektu uchwały w związku z niepodjętą przed przerwą 

uchwałą należy dodać w VII. Priorytetowe zadania publiczne § 7 

1. Zadaniami priorytetowymi w 2018 roku są zadania publiczne z zakresu: 

1) wspierania i upowszechniania kultury fizycznej 

2) kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, 

3) opieki społecznej 

Do wypowiedzi Pana Wójt uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIII/234/17 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w 

Jedwabnie, poinformowała, iż temat ten był szeroko omawiany na wczorajszym posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Gminy. Uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXIII/235/17 została przyjęta 12 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  
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Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 12 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt poinformował – woda w msc Czarny Piec opowiedział o sytuacji wodociągu. Mimo 

wielu prób nie udało się wyeliminować na stałe bakteria pojawia się ona co jakiś czas. Być 

może wejdziemy w filtry przeciw bakterii. Piasek, mangan i żelazo już nie występują. 

Pani Arent – czy rozważa Pan Wójt budowę nowego wodociągu w miejscu niezagrożonym. 

Czy są środki na przydomowe oczyszczalnie  

Pan Wójt – jeżeli byłoby zapotrzebowanie na zmianę technologii i budowanie przydomowych 

szamb to on i radni na pewno przychylą się do prośby. Prosi o pisma osoby zainteresowane i 

będziemy o tym rozmawiać.  

Pan Kierownik Kulas – przejście przy starym przedszkolu, wystosowaliśmy pismo o 

doprecyzowanie terminu prac, od 10 listopada nie otrzymaliśmy żadnego pisma. Dziś wybiera 

się na rozmowy do Zarządu Dróg Powiatowych, 

 droga przy starym posterunku wystosowaliśmy do 5 firm pisma z zapytaniami 

cenowymi. Żadna firma na nasze zapytanie nie odpowiedziała. Firmy nie chcą brać 

zamówień, nie mają mocy przerobowych, 

 naprawa drogi w msc Kot, była równiarka, 3 przyczepy destruktu zostały nawiezione 

na drogę. Na tej drodze jest duży ruch samochodów ciężarowych, nic nie daje łatanie 

dziur bo na wiosnę też tam było łatane, a samochody ciężarowe za kilka dni na kołach 

wywożą i tworzą ponowne dziury. Projekt budowy asfaltu jest na liście rankingowej w 

tak zwanych Schetynówkach  

radna Licka – jaka jest współpraca przewoźników z gminą odnośnie łatania dróg, 

Pan Kulas – współpracy nie ma żadnej. Uważają że drogi są ogólnodostępne i publiczne. Lasy 

Państwowe nie mogą naprawiać dróg, które nie są drogami leśnymi a ta droga jest drogą 

gminną.  

Radna Stempel – firmy transportowe maja obowiązek doprowadzenia dróg do takiego stanu jaki 

go wcześniej zastali, 

Pan Wójt – drogi leśne i drogi gminne stanowią drogi publiczne.  
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Ad 13 

Sprawy różne. 

Pani Kierownik GOPS – korzystając z faktu ze jest Radny Powiatowy, co roku policja występuje 

do nas o wyznaczenie osoby która będzie dostępna o każdej porze. Na terenie powiatu nie ma 

żadnej noclegowni, a policja znajdując osobę bezdomną a ta osoba jest trzeźwa to policja nie 

może się taką osobą zająć.  

Pan Dobrzyński – Radny Rady Powiatu na najbliższym spotkaniu sprawę przekaże.  

Sołtys Sołectwa Szuć – zaprasza na 16.12 o godz. 1800 na jasełka do świetlicy Szuć 

 

Ad 14 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXIII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1000 do godz. 1250. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


